
  Z A P I S N I K 

sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline, održane 11. ožujka  2020. godine, u 

Gradskoj vijećnici s početkom u 19,00 sati. 

PRISUTNI: 

Berulec Stjepan, Ćurko Filip, Bistrički Darko, Bistrički Marija, Fučkan Zoran, Jendriš Škrljak Eva, 

Kralj Marija, Lazarin Franjo, Markiš Zdravko, Potočki Krešimir,  Pecak Željko, Ratkajec Berislav, 

Sever Vladimir, Vukelić Dražen 

ODSUTNI: 

Jokić Karmela – ispr., Kamenarić – Filipović Štefica – ispr.,  Žigrović Vlado 
 
OSTALI NAZOČNI:  
Gradonačelnik Hrvoje Košćec  
Ines Pavković Hrupec, Mario Dukarić - zamjenici gradonačelnika 
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-
pravne i ostale poslove 
Ivan Dananić – direktor „Zelinskih Komunalija“ d.o.o.98 
Saša Sever – direktor „Zelina-plina“ d.o.o. 
Željko Pukšec - Radio Sveti Ivan Zelina 
Vjekoslav Stanić – Načelnik Policijske postaje Sv. Ivan Zelina 
Željko Litvić – Predstavnik Vatrogasne zajednice Grada Sv. Ivana Zeline 
 
 
  
Predsjednik Gradskog vijeća gospodin Darko Bistrički  pozdravio je sve nazočne, te prije 
početka sjednice dao riječ predsjedniku Mandatne komisije gosp. Vladimiru Severu koji je  
izvijestio Gradsko vijeće o novonastalim promjenama u sastavu Gradskog vijeća. 
 

Mandatna komisija izvješćuje da je vijećnica Vesna Bičak Dananić, izabrana 
kandidatkinja s  kandidacijske liste SOCIJALDEMOKRATSKE PARTIJE HRVATSKE – SDP, s danom 
01.01.2020. godine, imenovana za vršiteljicu dužnosti ravnatelja Pučkog otvorenog učilišta 
Sveti Ivan Zeline, te da stoga istoj zbog imenovanja na nespojivu dužnost mandat u Gradskom 
vijeću miruje od 01.01.2020. godine. 

 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA HRVATSKA – SDP, dopisom, koji je zaprimljen u Gradu 

Svetom Ivanu Zelini dana 20.02.2020. godine, odredila je da vijećnicu Vesnu Bičak Dananić, u 
Gradskom vijeću Grada Svetog Ivana Zeline, zamjenjuje gosp. Zdravko Markiš. 

 
Mandatna komisija utvrđuje da je gosp. Zdravko Markiš neizabrani kandidat s 

kandidacijske liste SOCIJALDEMOKRATSKE PARTIJE HRVATSKE – SDP, te da stoga isti od 
20.02.2020. godine u Gradskom vijeću Grada Svetog Ivana Zeline zamjenjuje vijećnicu Vesnu 
Bičak Dananić, kojoj mandat miruje. 

 
Cjelovito Izvješće Mandatne komisije nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni 

dio.  
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Predsjednik Gradskog vijeća izgovorio je prisegu koja glasi: 

“Prisežem svojom čašću, da ću dužnost vijećnika obavljati savjesno i odgovorno i da ću 

štititi ustavni poredak Republike Hrvatske te se zauzimati za svekoliki probitak Grada Svetog 

Ivana Zeline i Republike Hrvatske.” 

 

Poslije izgovorene prisege  prozvao je nazočnog vijećnika gosp. Zdravka Markiša koji je 

riječju „prisežem“ položio istu, a nakon toga je i  vlastoručno potpisao. 

 
Predsjednik Gradskog vijeća konstatirao je da je sjednici nazočan dovoljan broj članova 
Gradskog vijeća za donošenje pravovaljanih odluka i zaključaka te uz dnevni red kakav su 
vijećnici primili uz poziv za sjednicu predložio i dodatne točke: 
13. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika za razdoblje od 01.       
        07.2019. do 31.12.2019. 
14. a) Donošenje Zaključka o izboru potpredsjednika Gradskog vijeća 
14. b) Donošenje Zaključka  izboru potpredsjednika Gradskog vijeća 
 
Također je konstatirao da su vijećnici na klupe dobili dodatni materijal uz točku 4.  dnevnog 
reda. 
 
Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline jednoglasno je 
usvojilo slijedeći 
 

D N E V N I    R E D: 
 

1. Usvajanje  zapisnika sa  16.  sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 
2. Aktualni sat 
3. A) Izvješće o stanju i kretanju sigurnosnih pokazatelja i rada Policijske postaje Sv. Ivan     

     Zelina u  2019.g. 
B) Izvješće Vatrogasne zajednice Grada Sv. Ivana Zeline za 2019. g. 

4. Donošenje Zaključka o razrješenju te izboru predsjednika i člana Odbora za Statut, 
Poslovnik i propise Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 

5. Donošenje Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada Svetog Ivana 

Zeline 

6. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o izboru članova vijeća mjesnih odbora na 

području grada Svetog Ivana Zeline 

7. Donošenje Odluke o ukidanju postrojbi civilne zaštite Grada Svetog Ivana Zeline 

8. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području 

prirodnih nepogoda za 2019. godinu 

9. A) Donošenje Odluke o imenovanju ravnateljice Pučkog otvorenog učilišta Sveti Ivan 
Zelina 

               B) Donošenje Odluke o utvrđivanju prestanka obavljanja dužnosti vršiteljice dužnosti  
        ravnateljice  Pučkog otvorenog učilišta Sveti Ivan Zelina 

10. Donošenje Odluke o uključivanju Grada Svetog Ivana Zeline u provedbu Programa 
„HBOR – subvencija kredita“ 

11. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o agrotehničkim mjerama i 
mjerama za uređivanje i  održavanje poljoprivrednih rudina 
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12. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Zelinske komunalije 
d.o.o. za    zaduživanje radi nabave kamiona za sakupljanje otpada 

       13. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika za razdoblje od 01.  
        07.2019. do 31.12.2019. 
14. a) Donošenje Zaključka o izboru potpredsjednika Gradskog vijeća 
14. b) Donošenje Zaključka  izboru potpredsjednika Gradskog vijeća 

 
 
Točka 1. 

Usvajanje  zapisnika sa  16.  sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 
 

Zapisnik su vijećnici primili uz poziv za sjednicu, na isti nije bilo primjedbi i Gradsko vijeće je 
jednoglasno usvojilo Zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline. 

 
 

Točka 2. 
Aktualni sat 

 
1.) Marija Bistrički: 
 
Stranka umirovljenika je godinu i pol dana u posjedu prostora u „staroj školi“. Dogodila se 
havarija u sanitarnom čvoru i to se popravlja već više od šest mjeseci i još nije dovedeno u 
red. Obzirom da su se još neke udruge preselile dolje u „staru školu“ i koriste sanitarni čvor, 
danas me kontaktirala i Udruga Amanita i zamolili me obzirom da idem na sjednicu Gradskog 
vijeća da postavim pitanje, šta je s time? 
 
Moje drugo pitanje je, umirovljenike zanima koliko će sada koštati odvoz komunalnog 
otpada obzirom da tri mjeseca nismo dobili nikakve uplatnice, a danas sam nešto čula da 
ćemo još dobiti dodatne vreće za ovaj period.  
 
Hrvoje Košćec: 
WC u „staroj školi“ tradicionalno popravljamo svake godine i tradicionalno ga netko uspije 
uništiti. Danas sam i domaru postavio pitanje kakva je situacija, napravljena je kompletna 
zamjena cjevovoda koji je bio najveći problem i vjerujem da ćemo kroz nekoliko dana to 
finiširati kako bi ga korisnici mogli koristiti.   
 
Što se tiče cijene odvoza otpada, prvi cjenik smo donijeli prije više od godinu dana gdje je 
pisalo da će se cijene primijeniti kad se steknu uvjeti, sticanje uvjeta znači nabavka i podjela 
svih kanti. U međuvremenu je stupio na snagu novi Pravilnik, pa smo formirali novi cjenik, 
onda je Ustavni sud poništio neke odredbe tog pravilnika, pa sad slažemo treći cjenik. 
Uglavnom, do kraja mjeseca biti će donesena odluka o cijeni odvoza miješanog komunalnog 
otpada i najvjerojatnije će stupiti na snagu sa 01. svibnjem.  
Konkretne brojke u ovom trenutku ne znam i  ne mogu točno odgovoriti na to pitanje. U 
svakom slučaju gledati ćemo da cijena bude minimalna a da pokrije troškove poslovanja, cilj 
nije zaraditi nego pokriti minimalne troškove. 
 
Ivan Dananić: 
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Pitali ste da niste dobili uplatnice, dobili ste uplatnice samo za siječanj, nismo znali kakva će 
biti daljnja zakonska regulativa, sada ćete dobiti uplatnice za veljaču, ožujak i travanj po 
starom, sa valutom za veljaču do 31.03., za ožujak do 10.04. i za travanj do 30.04.  
Također, ta podjela kreće od sljedećeg tjedna i dijeliti će se vreće za travanj, svibanj i lipanj. 
Mi smo kante s današnjim danom praktički podijelili na cijelom području, još je nekih 400 koje 
građani nisu preuzeli. To planiramo riješiti do 01.07.  
A 12. točka današnjeg dnevnog reda odnosi se na nabavu vozila za sakupljanje otpada 
opremljenog sa sustavom za očitavanje kanti za otpad putem identifikacijskog čipa, kako 
bismo zadovoljili osnovne tehničko tehnološke preduvjete za takav oblik odvoza.   Tako da do 
01. svibnja sve ostaje po starom 
 
 
2.) Eva Jendriš  Škrljak: 
 
Postavila bih pitanje vezano uz korona virus; mi smo jedna odgovorna zajednica koja bi se 
trebala brinuti ne samo o materijalnim stvarima nego i o svekolikom zdravlju pučanstva koje 
tu pripada. Ne treba stvarati paniku, međutim, korona virus je kao što ste vidjeli, jedan 
ozbiljniji problem nego što se u početku smatralo. Ja pratim lokalna sredstva informiranja, 
međutim nisam primijetila da je na web stranicama, Radio Zelinu ne stignem svaki put 
slušati, išta po tom pitanju napravljeno, mislim da je krajnje vrijeme, žao mi je što kolegica 
Kamenarić nije tu, ne znam da li postoje plakati koje je izdalo Ministarstvo zdravlja i Zavod 
za javno zdravstvo koje bi trebalo postaviti na nekim mjestima, ne znam da li su postavljene 
kutije za dezinfekciju u školama, vrtiću, Domu zdravlja, ne znam da li je napravljen protokol 
za primanje mogućih pacijenata koji bi oboljeli od korona virusa, jer kada bi vam jedan takav 
ušetao u Dom zdravlja mi smo vam svi u problemu. Dom zdravlja će se zatvoriti. Dogodilo se 
u Dubravi, sutra se to može dogoditi nama. Mi svi putujemo, skijamo, šećemo i normalno je, 
to je vrlo kontaktiozna zarazna bolest koja je posebno opasna za stariji dio pučanstva i 
kronične bolesnike. Mi imamo Odbor za zdravstvo, ne zato što sam ja u njemu, te sam 
struke, pa sam u njemu, ja mislim da mi moramo napraviti protokol, starije stanovništvo ne 
čita internet,  možda slabije vide i novine, treba uključiti i Radio Zelinu, to su vrlo jednostavni 
principi, perite ruke, vjetrite  prostorije, ne približavajte se, ne rukujte se, kad vam to uđe u 
populaciju, mi znamo sve izvore, mi još nemamo infekta u zraku, mi smo za sad sve uvozne 
infekte dobili, ali ako to počne kružiti, pretpostavka je da će biti zahvaćeno 60 – 70 % 
stanovništva i smrtnost je 6 %. Ne 2 % kao gripa. Prema tome mislim da je krajnje vrijeme 
da se malo ozbiljnije pozabavimo. U Zagrebu vam sve zdravstvene ustanove imaju već 
unatrag tri tjedna protokole postupanja čije se razine dižu kako epidemija napreduje. Postoji 
mogućnost da u tri dana bude proglašena i pandemija. Ovisi što će se događati zadnja tri 
dana na terenu. Mislim da je krajnje vrijeme da to shvatimo ozbiljno. 
 
Hrvoje Košćec: 
Ja ću samo potvrditi da to ozbiljno shvaćamo i Županijski Stožer civilne zaštite je dosta rano 
krenuo sa prikupljanjem informacija. Još 06. ožujka smo na našim web stranicama objavili 
preporuke i postupke u cilju sprečavanja korona virusa gdje su i upute o uvjetima karantene, 
preporuke za očuvanje zdravlja, postupak s osobama koje dolaze iz zahvaćenih područja, 
čišćenje i dezinfekcija prostora u kojima je boravila osoba sumnjiva na zarazu od covida -19, 
čišćenje i dezinfekcija prostora bez oboljelih, naputak za zdravstvene ustanove namijenjen 
bolesnicima i osobama u pratnji, preporuka o postupanju u obrazovnim ustanovama, 
preporuka o postupanju u Sveučilištima i Veleučilištima i da ne nabrajam dalje, ima tu još 
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barem desetak točaka sa linkovima na sve mjerodavne stranice. Kolege iz Radio Zeline su 
također zamoljene da ih objavljuju.  
Ne znam što konkretno Dom zdravlja u Zelini poduzima, ali vjerujem da su u uskom kontaktu 
sa Stožerom civilne zaštite i svojim nadređenim institucijama. 
 
Mogu samo reći da ćemo mi kao Grad apsolutno slijediti sve sugestije i postupke po tom 
pitanju. 
                      
Eva Jendriš Škrljak: 
To morate staviti na vidljiva mjesta, ne fusnote, jer ljudi su površni. 
 
Hrvoje Košćec: 
Plakatirali smo sva vitalna mjesta u gradu, zgradu gradske uprave i sve gradske ustanove, 
apsolutno provodimo propisane naputke.  
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Jel ima u vrtiću i školama sredstava za dezinfekciju?   
 
Hrvoje Košćec: 
Taj je dio apsolutno pokriven. Samo za informaciju, počela je kružiti priča da imamo zaraženog, 
međutim test je negativan i nemamo razloga za paniku. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Nema razloga za paniku, ali ljude treba upozoriti, kod svake sumnje, da se ne ušetaju u Dom 
zdravlja, da nazovu svog liječnika obiteljske medicine, pa će on odrediti hoće li doći u kućnu 
posjetu ili će se izolirati prostorija u Domu zdravlja, jer inače smo u problemu. 
 
Hrvoje Košćec: 
Ovdje je kolega iz Radio Zeline, apeliramo da u svom programu kontinuirano vrte preporuke 
Zavoda za javno zdravstvo.  
 
Krešimir Potočki:  
Samo informacije radi, domovi za starije i nemoćne su u ovoj fazi zatvoreni, a još prije dva 
tjedna su uveli obaveznu dezinfekciju ruku, sa maskom se ulazilo, sad su zatvoreni i ne može 
se niti unutra niti van. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Dobro, ali ove maske vam ne pomažu. Prati ruke, vjetriti prostorije. 
 
Darko Bistrički: 
Kao član županijskog Stožera civilne zaštite mogu samo izvijestiti da se Stožer sastaje po 
potrebi, Pročelnica za školstvo nas je izvijestila da u svim školama ima dezinficijensa i sapuna, 
djeca se educiraju o tome, sve što smo rekli je manje-više na preporukama osim zabrane 
skupova preko 1000 ljudi, ali se u svakom slučaju vodi briga o tome da se protokoli državnog 
stožera  poštuju i da se obavještava javnost.  
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3.) Stjepan Berulec: 
 
Moje je pitanje vezano uz osnovnu školu u Kominu; u kojem je to stanju, jer prema nekim 
informacijama koje su došle iz Županijske skupštine, navodno ta škola nije uzeta u obzir za 
gradnju i financiranje.  
 
Hrvoje Košćec: 
Za tu je školu izdana lokacijska dozvola, u međuvremenu je Grad otkupio cijelo zemljište i 
okrupnio ga, sutra imam sastanak sa županijskom pročelnicom, trebali bismo dogovoriti model  
izrade projektne dokumentacije za tu osnovnu školu. Ja očekujem vrlo skoro raspisivanje 
natječaja za izradu glavnog projekta.  
 
4. Franjo Lazarin: 
 
Mi imamo reciklažno dvorište na lokaciji poslovna zona Sveta Helena, negdje dvije godine, 
više ili manje; mene zanima, kakva su Vaša iskustva i iskustva direktora Zelinskih komunalija 
sa korištenjem tog reciklažnog dvorišta, koliko vidim ono je stvarno uređeno prema svim 
propisanim standardima, ali kad ga koristim uvijek sam tamo sam i nikad ne vidim da ga još 
netko koristi. Bojim se da je lokacija promašena iako je stvarno odrađeno prema svim 
kriterijima. Možda bi trebalo poraditi više na informiranju ljudi, na usmjeravanju da ga 
koriste, šteta je da ga se ne koristi. Daleko je od ove frekventne ceste D3 Zagreb - Varaždin  
i možda bi trebalo malo više napora uložiti da se koristi.  
 
Ivan Dananić: 
Iskustva su dobra, što se može vidjeti prema našim troškovima, ljudi su odgovorni i voze. Da li 
voze dovoljno, to teško mogu procijeniti, ima neodgovornih građana koji na žalost još uvijek 
ostavljaju po šumama i našim „zelenim otocima“ ono što ne bi trebali. Točno je da nije gužva, 
ljudi više dolaze poslijepodne i u subotu prijepodne.  
To se vidi iz troškova koje reciklažno dvorište ima, ako nekog zanima, prošle godine je bilo blizu 
pola miliona kuna. To je ono što mi moramo plaćati u cijeni smeća. Ima nekih prigovora za tu 
lokaciju, ali po našem iskustvu  i našem praćenju, odnosno evidenciji koju dolje vodimo 
reciklažno dvorište je posjećeno i ljudi odvajaju. Vjerujem da će se i onaj mali postotak ljudi 
koji ne odvajaju, okrenuti nabolje i civilizirati.  
 
Hrvoje Košćec: 
Moram se nadovezati, prije otvaranja reciklažnog dvorišta smo tiskali brošuru koja je 
podijeljena svim kućanstvima  na području Grada, plus, dodatno smo preko EU projekta radili 
na dodatnoj  informativno-obrazovnoj aktivnosti na području gospodarenja otpadom, 
ponovno dijelili letke, napravljena je zasebna web stranica koja educira o potrebi recikliranja i 
upotrebi reciklažnog dvorišta. 
Ono što mi možemo, je da iz godine u godinu ponavljamo to isto, a što se tiče lokacije, recimo 
da bismo trebali ići u tom smjeru da u neko skorije vrijeme napravimo još jedno reciklažno 
dvorište i pozicioniramo na jedan drugi koridor. Sveta Helena je zgodna jer je na poziciji izvan 
naselja i oni koji putuju prema Zagrebu i izlaze na čvor Sveta Helena mogu usput odvesti ono 
što imaju. Slažem se da bi još jedna lokacija bila jednako dobro posjećena. 
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5.) Zdravko Markiš:       
 
U kojoj fazi je projekt Aquapark, da li će se u ovom mandatu još nešto realizirati?  
Drugo pitanje; koliko je od završnog procesa sa Termalnom rivierom potrošeno do sada za 
taj projekt? 
 
Hrvoje Košćec: 
Što se tiče aktualnog statusa mi smo još uvijek u procesu traženja investitora i ukoliko tijekom 
ove godine pregovori ne urode pozitivnim rezultatom napraviti ćemo sjednicu Gradskog vijeća 
i predložiti da se financira sredstvima Grada.  
Što se tiče drugih aktivnosti, mi smo dolje napravili uređenje hidrostanice odnosno izvorišta, 
uređenje pristupne ceste sa svom infrastrukturom i uskoro počinje izgradnja parkirališta. To 
su sve preduvjeti za izgradnju budućeg Aquaparka. Što se tiče točnog iznosa, možemo 
pripremiti pisani odgovor. 
 
Zdravko Markiš: 
Može pisani odgovor. 
 
 
6.) Filip Ćurko: 
 
U siječnju 2019. godine Gradsko vijeće je donijelo Odluku o raspisivanju natječaja za 
izgradnju kampa i tamo smo definirali prostor i kriterije i ovlastili smo gradonačelnika da 
raspiše natječaj. Mene sad zanima u kojoj fazi je taj natječaj, da li se netko javio, prošlo je 
godinu i tri mjeseca od te odluke, a nema nekih informacija u javnosti.    
 
Hrvoje Košćec: 
Donijeli smo tu odluku na temelju Pisma namjere zainteresiranih investitora, međutim nakon 
što smo donijeli Odluku Vijeća zamoljen sam od vlasnika tvrtke da zbog zdravstvenog 
problema u obitelji trenutno nije spreman ulaziti u tu investiciju tako da trenutno natječaj nije 
još raspisan. 
 
Krešimir Potočki: 
Htio bih Vas informirati, smatram da je to moja moralna obaveza, da od prošlog tjedna više 
nisam član Hrvatske narodne stranke, nego u ovom Gradskom vijeću djelujem kao nezavisni 
vijećnik.    
 
19,32 završen Aktualni sat    
 
 
 
     

Točka 3. 
A) Izvješće o stanju i kretanju sigurnosnih pokazatelja i rada Policijske postaje Sv. Ivan     
     Zelina u  2019.g. 
 
Izvješće je podnio načelnik Vjekoslav Stanić.  
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Stanje sigurnosti ocijenio je stabilnim.  
 
 
B) Izvješće Vatrogasne zajednice Grada Sv. Ivana Zeline za 2019. g. 
 
Izvješće je podnio Željko Litvić. 
 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, vijećnici su Izvješća primili na znanje. 
 
Izvjestitelji Stanić i Litvić napustili su sjednicu.  

 
 

Točka 4. 
Donošenje Zaključka o razrješenju te izboru predsjednika i člana Odbora za Statut, 

Poslovnik i propise Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 
 

Obrazloženje je podnio Dragutin Mahnet. 
 
Ovlašteni predlagatelji za imenovanje su Odbor za izbor i imenovanje, i 1/3 vijećnika. 
Odbor za izbor i imenovanje je predložio da se Vesnu Bičak Dananić razriješi dužnosti 
predsjednice Odbora za statut, Poslovnik i propise, te da se za novog predsjednika izabere 
Vlado Žigrović. 
Isto tako predložio je da se Dalibor Bastalec razriješi dužnosti člana , te da se za novog člana  
izabere  Darko Bistrički.  
Neposredno prije početka sjednice vijećnici su dobili dodatni materijal gdje je drugi ovlašteni 
predlagač , tj. najmanje 1/3 vijećnika, predložio za predsjednika Odbora Vladu Žigrovića, ali 
umjesto Dalibora Bastalca predlaže Stjepana Berulca za člana Odbora za Statut, Poslovnik i 
propise.   

 
Hrvoje Košćec: 
Prilikom pripreme ovog materijala nisam vodio računa o stranačkim kvotama u Gradskom 
vijeću,  pa vijećnici podnose i drugi prijedlog kako bi sve bilo korektno. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlozi su dati na glasovanje.  
 
Gradsko vijeće donijelo je  
 
 

Z A K L J U Č A K 
o razrješenju te izboru predsjednika i člana Odbora za Statut, Poslovnik i propise 

Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 
                                

I. 
 

Razrješuje se Vesna Bičak-Dananić dužnosti predsjednice Odbora za Statut, Poslovnik i 
propise Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline. 

Razrješuje se Dalibor Bastalec  dužnosti člana Odbora za Statut, Poslovnik i propise Gradskog 
vijeća Grada Sv. Ivana Zeline. 



9 
 

 
II. 

 
Za predsjednika Odbora za Statut, Poslovnik i propise Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 

bira se Vlado Žigrović. 
Za člana Odbora za Statut, Poslovnik i propise Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline bira se 

Stjepan Berulec. 
 

III. 
 

 Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama“, 
službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline.  
 
KLASA: 013-03/20-01/03 
UR.BROJ: 238/30-01/01-20-3 
 

 
Točka 5. 

Donošenje Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada Svetog Ivana Zeline 

 

Obrazloženje prijedloga podnio je Dragutin Mahnet. 

Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 

jednoglasno je donijelo 

 

Statutarnu odluku o izmjenama i dopunama Statuta Grada Svetog Ivana Zeline 

 

Tekst Odluke nalazi se u prilogu ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
KLASA: 012-03/20-01/01 
UR.BROJ: 238/30-01/01-20-2 

 

 

Točka 6. 

Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o izboru članova vijeća mjesnih odbora na području 

grada Svetog Ivana Zeline 

 

Obrazloženje prijedloga podnio je Dragutin Mahnet. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Filip Ćurko: 

Moje je pitanje vezano uz članak 6. Odluke gdje stoji da se izbori održavaju svake četiri godine, 

svi znamo da su te četiri godine prošle, sad me samo zanima stav Grada, u kojem periodu se 

može očekivati termin izbora jer gradonačelnik je predlagatelj termina izbora?  

 

Hrvoje Košćec: 
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Sukladno proračunu Grada nisu predviđeni izbori.  Svi vi koji ste sudjelovali u tome znate da ti 

izbori koštaju između 200.000  i 300.000 kuna, pokušati ćemo ih spojiti sa lokalnim izborima 

2021. godine.  

 

Franjo Lazarin: 

Zar mislite da će 2021. izbori koštati manje?  

Hrvoje Košćec:  

2021. godine su redovni lokalni izbori.  

 

Franjo Lazarin:  

Ne može biti isto povjerenstvo  za mjesne i lokalne izbore, prema tome niste uštedili ništa.   

 

Željko Pecak: 

Istina je, pokušali smo prije par godina  ali nije bilo moguće. 

 

Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  

 

Odluku o izmjeni Odluke o izboru članova vijeća mjesnih odbora na području grada Svetog 

Ivana Zeline 

 

Tekst Odluke nalazi se u prilogu ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
KLASA: 026-04/20-01/01 
UR.BROJ: 238/30-01/01-20-2 

 

 

 

Točka 7. 

Donošenje Odluke o ukidanju postrojbi civilne zaštite Grada Svetog Ivana Zeline 

 

Izvjestitelj je Branka Hođa. 

 

Otvorena je rasprava.  

 

Stjepan Berulec: 

Danas sam imao priliku bit na jednom sastanku sa gospodinom Vinkovićem i gospodinom 

Baričevićem iz Jaske koji su čelni ljudi Civilne zaštite RH. Naime, radi se  o sljedećem, situacija 

nije panična ali je vrlo, vrlo ozbiljna. Naime, danas sam isporučivao nekih 25.000 rukavica 

raznih vrsta i u naredna dva dana treba stići 250.000 respiratora. Problem su jednodnevni 

kombinezoni za jednokratnu upotrebu, problem je zapravo u tome što nitko ne želi to uvesti 

iz Kine, Europski proizvođači nisu toliko jaki da mogu napraviti kolika je potražnja za time, 

Njemačka je zaustavila isporuku svih tih potrebitih stvari, od rukavica, navlaka za cipele, kapa, 

jednokratnih kombinezona, mi smo uspjeli dobiti tih 250.000 komada, 8 paleta stiže na 

aerodrom sutra ili prekosutra. Probali smo preko drugih država, Srbije, kod njih još nije toliko 

zahvaćeno. 
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Htio sam samo jedan prijedlog dati; da probamo ovo odgoditi na mjesec, dva, tri dok se cijela 

ova stvar ne sredi. Ne znamo što nas zapravo sve očekuje, Istra je najbolji pokazatelj, u Buzetu 

je situacija danas takva da se odlučilo zatvoriti sve škole. Tamo imam prijatelja Damira 

Fabijančića, trebao sam danas ići za Istru, no javio mi je da ne dolazim, pitanje je da ću uopće 

moći proći preko Učke.  

Ja inače nisam paničar, ali govorim o tome da situacija nije dobra.  Imam poziv iz Slovenije, 

drugi čovjek njihovog DZS-a , danas me zove i pita imam li bilo što za ponuditi, nemam ništa 

za ponuditi , u Hrvatskoj je situacija takva da te robe nema. Ja bih molio ako postoji mogućnost 

da se to jednostavno prolongira, jer što vam znači neki Stožer, imamo generala, nemamo 

vojsku, nitko nije vodio rat bez vojske, ne znamo kakve će odluke biti, mislim da i predsjednik 

Vatrogasne zajednice zna  o kojim ljudima govorim. Ako je odluka da se izglasa ukidanje ja 

nisam protiv toga , ali mislim da možda ne bilo zgorega da prolongiramo na neko drugo Vijeće 

za tri mjeseca, pa ćemo vidjeti kakva će biti situacija, a ne daj Bože da trebamo ljude pa 

nećemo moći to obaviti sa postojećim službama. Jednostavnije će biti aktivirati postojeće.      

 

Hrvoje Košćec: 

Citirati ću ono što piše u Procjeni rizika od velikih nesreća na području Grada koju smo donijeli 

na jednom od prethodnih Vijeća: „Postrojbe Civilne zaštite , obzirom da do sada nisu zaživjele 

na terenu, a opremljenost, obučenost i uvježbanost istih je zanemariva neće se ubuduće 

razvijati, već će Grad Sveti Ivan Zelina svoje obaveze u funkcioniranju sustava Civilne zaštite 

na području Grada vršiti prvenstveno gotovim snagama i pravnim osobama od interesa za 

sustav Civilne zaštite.“ 

S jedne strane potpuno razumijem logiku da ne ukidamo postrojbe, međutim s druge strane 

se pitam koje su to postrojbe? Ono što stalno tvrdim da osim policije, vojske, prva sljedeća 

postrojba koja je spremna su vatrogasci. I ono što bi trebala biti intencija Republike Hrvatske 

da se vatrogasne postrojbe stave u funkciju civilne zaštite jer su zapravo jedina civilna 

organizacija za operativne poslove na terenu, bilo da je u pitanju poplava, požar, nevrijeme, 

rušenje drveća i micanje sa prometnica. Ja bih molio da se ovdje drugi uključe, ako je većina 

za to da se ta odluka odgodi ja sam suglasan, ali i dalje smatram da će vatrogasci u slučaju da 

se nešto desi  biti prvi na terenu, Stožer civilne zaštite postoji ali neće upravljati imaginarnim 

postrojbama civilne zaštite nego stvarnim postrojbama Zelinskih komunalija, Zelina plina, 

DVD-ova, Crvenog križa i svih onih koji zaista u životu na terenu rade taj posao.   

 

Filip Ćurko: 

Slažem se i sa jednim i sa drugim, ali možda bi bilo mudro prolongirati odluku. Zbog čega? 

Mislim, prije dva sata je proglašena globalna pandemija. Prije dva mjeseca nitko nije ni znao 

da postoji korona virus, niti da će se zatvoriti Istra, niti škole, vrtići, ne znamo što nas čeka. I 

potpuno je jasno da naša civilna zaštita ne funkcionira, ne upirem prstom ali ne funkcionira. 

Ali kroz sustav civilne zaštite vidim da se dobivaju informacije, da se sastaju. Ništa nam ne 

znači ako to odgodimo za ljeto ili za neko drugo vrijeme, niti u medijima ne bi lijepo izgledalo. 

Jedna je vijest pandemija u svijetu, a Zelina ukida civilnu zaštitu. Teško bi bilo objasniti.  

 

Stjepan Berulec: 

Uopće ne mislim da niste u pravu, čisto više iz nekog psihičkog aspekta za slučaj potrebe. 
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Eva Jendriš Škrljak: 

Mene zanima da li ta civilna zaštita nas nešto košta?  

 

Hrvoje Košćec: 

Direktno ne, indirektno 20.000 – 30.000 kuna svake godine prema zahtjevu Vatrogasne 

zajednice za ulaganje u opremu za zaštitu civila. 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Što tu spada?  

 

Stjepan Berulec: 

Nosila … 

 

Željko Pecak: 

Tu spada također i sanitetska oprema.  

 

Stjepan Berulec: 

Vatrogasna djelatnost u svom sastavu ima i taj dio. Nosila … Postoji još nešto što nemaju sva 

društva, možda Zelina i Blaževdol imaju, komplet ruksak sa sanitetskim materijalom koji je 

sada propisan vatrogasnim pravilnikom košta 1500 kuna bez PDV-a.  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

To ništa nije sporno, mi to moramo imati, ali ljudstvo u civilnoj zaštiti vas ne košta ništa.  

 

Hrvoje Košćec:  

Postoji nešto iz zaštitne opreme, isušivači vlage iz prostora, agregat za struju, alat za izvlačenje 

iz vozila, s tom se opremom mogu vaditi ljudi iz ruševina. Pokušavamo nabavljati opremu da 

služi vatrogascima za obavljanje djelatnosti i za zaštitu civila. Ali to je zaista zanemariv iznos.  

 

Stjepan Berulec: 

U Dugom Selu je gorjelo smetlište i iz sredstava koja su bila predviđena za civilnu zaštitu 

kupljena je termo kamera, na samom mjestu događaja trebale su maske koje imaju filtere za 

sve vrste plinova, ta maska košta između 600 i 800 kuna plus PDV i to su neka sredstva koja 

imaju u rezervi. U ovom slučaju samo ljudstvo ne košta kad nije ni formirano. Meni ovo više 

djeluje psihički. Ali ja ću osobno podržati svaki prijedlog.   

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Ja isto mislim da sad nije moment. 

 

Željko Pecak: 

Ta se točka u svakom slučaju može odgoditi.  
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Gradonačelnik Hrvoje Košćec je zahvalio svima na diskusiji i povukao prijedlog Odluke o 

ukidanju postrojbi civilne zaštite Grada Svetog Ivana Zeline.                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

 

 

Točka 8. 

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području 

prirodnih nepogoda za 2019. godinu 

 

Obrazloženje prijedloga podnijela je Branka Hođa. 

 

Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 

jednoglasno je donijelo  

 

ZAKLJUČAK  

 

 Prihvaća se Izvješće o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 
2019. godinu. 
 
KLASA: 810-01/20-01/04 
URBROJ: 238/30-01/01-20-1 

 

 

Točka 9. 
A) Donošenje Odluke o imenovanju ravnateljice Pučkog otvorenog učilišta Sveti Ivan Zelina 
B) Donošenje Odluke o utvrđivanju prestanka obavljanja dužnosti vršiteljice dužnosti           
     ravnateljice  Pučkog otvorenog učilišta Sveti Ivan Zelina 
 
Obrazloženje je podnijela Branka Hođa. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlozi su dati na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  
 
A) Odluku o imenovanju ravnateljice Pučkog otvorenog učilišta Sveti Ivan Zelina 
 

KLASA:  : 013-03/20-01/01 

URBROJ: 238/30-01/01-20-14 

 
B) Odluku  o utvrđivanju prestanka obavljanja dužnosti vršiteljice dužnosti ravnateljice       
     Pučkog otvorenog učilišta Sveti Ivan Zelina 
 
KLASA:  013-03/20-01/01 

URBROJ: 238/30-01/01-20-15 

 
Tekstovi Odluka nalaze se u prilogu Zapisnika i čine njegov sastavni dio. 
 
 
 



14 
 

Točka 10. 
Donošenje Odluke o uključivanju Grada Svetog Ivana Zeline u provedbu Programa „HBOR – 

subvencija kredita“ 
 

Obrazloženje je podnijela Anita Findri Ratkajec. 

 

Odbor za financije i proračun raspravljao je o ovom prijedlogu te ga podržao. 

 

Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 

jednoglasno je donijelo 

 
Odluku o uključivanju Grada Svetog Ivana Zeline u provedbu Programa „HBOR – subvencija 

kredita“ 
 

Članak 1.  
 

(1) Grad Sveti Ivan Zelina uključuje se u provedbu Programa „HBOR – subvencija kredita“ (u 
daljnjem tekstu: Program) koji provodi Zagrebačka županija, a namijenjen je mikro, malim i 
srednjim subjektima malog gospodarstva: trgovačkim društvima, obrtima, fizičkim osobama 
koje samostalno obavljaju djelatnost, OPG-ovima, zadrugama i profitnim ustanovama koji ulažu 
na području Grada Svetog Ivana Zeline, neovisno o sjedištu odnosno prebivalištu. 

(2) Program koji se navodi u prethodnom stavku je sastavni dio ove Odluke. 
 

Članak 2. 
 

(1) Cilj programa iz članka 1. ove Odluke je povoljnije financiranje sektora malog gospodarstva te 
lakša dostupnost izvorima financiranja za unapređenje poslovnih aktivnosti i otvaranje novih 
radnih mjesta. 

Članak 3. 

(1) U Programu iz članka 1. Zagrebačka županija će poduzetnicima iz članka 1. ove Odluke, a 
kojima su odobrena kreditna sredstva u okviru programa Hrvatske banke za obnovu i razvitak 
(dalje u tekstu: HBOR): 

− Poduzetništvo mladih, žena i početnika, 

− Investicije privatnog sektora, 

− Obrtna sredstva, 
subvencionirati kamatnu stopu u visini od 1,00 p.p. godišnje. 

(2) Opći kriteriji prihvatljivosti i programi kreditiranja navedeni u prethodnom stavku priloženi su 
ovoj Odluci i čine njezin sastavni dio. 

(3) Grad Sveti Ivan Zelina će subvencionirati kamatu s 1,00 p.p. godišnje za programe kreditiranja iz 
stavka 1. ovog članka Odluke. 

(4) Ako će zbroj subvencioniranih dijelova kamata Zagrebačke županije i Grada Svetog Ivana Zeline 
iznositi više od iznosa ukupno utvrđene redovne kamate HBOR-a ili poslovne banke, Grad Sveti 
Ivan Zelina će sudjelovati u subvenciji dijela kamate na kredite iz stavka 1. ovog članka Odluke 
samo u dijelu koji preostane kada se od ukupno utvrđene redovne kamate oduzme subvencija 
Zagrebačke županije. 

 
Članak 4. 
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(1) Kreditni potencijal po Programu za Zagrebačku županiju utvrđen je Odlukom o provođenju 
programa „HBOR – subvencija kredita“, KLASA: 022-01/19-01/43, URBROJ: 238/1-03-19-05 od 27. 
rujna 2019. godine u iznosu od 30.000.000,00 kuna (slovima: trideset milijuna kuna). 

(2) Subvencije će se davati po odobrenim kreditima poduzetnicima do iskorištenja sredstava 
osiguranih za tu namjenu u Proračunu Grada Svetog Ivana Zeline na poziciji tekućeg projekta 
Subvencioniranje kamata obrtnicima, malim i srednjim poduzetnicima, za svaku godinu zasebno 
a najdulje do 31. prosinca 2023. godine. 

(3) Najviši i najniži iznos kreditnih sredstava za koje se subvencionira kamata odobrenih u okviru 
programa HBOR-a su: 

− Poduzetništvo mladih, žena i početnika – najniži iznos 200.000,00 kuna, najviši iznos 
2.000.000,00 kuna, 

− Investicije privatnog sektora – najniži iznos 200.000,00 kuna, najviši iznos 5.000.000,00 
kuna, 

− Obrtna sredstva - najniži iznos 100.000,00 kuna, najviši iznos 1.000.000,00 kuna. 
 

Članak 5. 

(1) Plasmani kreditnih sredstava obavljati će se putem HBOR-a ili putem poslovnih banaka s kojima 
će Zagrebačka županija zaključiti Ugovor o poslovnoj suradnji. 

 
Članak 6. 

(1) S poslovnim bankama Grad Sveti Ivan Zelina će zaključiti Ugovor o poslovnoj suradnji na 
provedbi Programa „HBOR – subvencija kredita“. 

Članak 7. 

(1) Gradonačelnik Grada Svetog Ivana Zeline potpisat će sve potrebne akte za realizaciju Programa, 
kao i Ugovore o provedbi Programa. 

Članak 8. 

(1) Sredstva za provođenje ove Odluke osiguravaju se u Proračunu Grada Svetog Ivana Zeline za  
      godine provedbe Programa. 

Članak 9. 

(1) Ova Odluka stupa na snagu dan nakon objave, a objaviti će se u „Zelinskim novinama“, 
službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

 
KLASA: 403-02/20-01/01 
UR.BROJ: 238/30-01/01-20-5  

 

 

Točka 11. 
Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o agrotehničkim mjerama i mjerama 

za uređivanje i  održavanje poljoprivrednih rudina 

 

Obrazloženje prijedloga podnijela je Anita Findri Ratkajec. 
 
Odbor za poljodjelstvo je raspravljao o ovom prijedlogu i podržao ga. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Stjepan Berulec: 
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Otprilike prije godinu dana sam postavio pitanje vezano uz situaciju u vinogradima i zbog 
neodržavanja vinograda. Vinogradi nisu iskrčeni, a ljudi koji ozbiljno rade svoje vinograde 
fitoplazma im je sve uništila. Došli smo do zaključka da staračka domaćinstva nisu više u 
mogućnosti  sve to održavati. Ista situacija će vam se ponoviti na livadama, oranicama i 
ostalom poljoprivrednom zemljištu, iako to više nije poljoprivredno jer se ne obrađuje. Ako 
gledamo strukturu i sastav stanovništva u ruralnom području, dolazimo do toga da su mladi 
otišli u grad,  maknuli su se od poljoprivrede, stari više nemaju mogućnosti raditi. Na koji način 
će se to kažnjavati, kako će se to rješavati  meni nije jasno i mislim da će većina tih ljudi otići u 
socijalne slučajeve i oni bi bili najsretniji da netko tu zemlju uzme zabadava i da ju obrađuje. 
Mislim da je to puno kompleksnija stvar nego što ćemo mi sada donijeti odluku da li će jedan 
redar doći kod nekoga i napisati prijavu. Što će od te prijave biti? Imamo situaciju sa 
vatrogasnim intervencijama gdje isto nismo uspjeli riješiti to, a trebali smo možda donijeti 
neke akte vezane uz samu lokalnu samoupravu, gdje bi se te intervencije naplaćivale pa bi ljudi 
možda zbog toga da ne plate te globe tu travu i pokosili. U načelu jesam da se to riješi, ja bih 
bio najsretniji da je sve obrađeno, međutim ne znam da li je ovo jedino rješenje. Ili se trebamo 
malo ozbiljnije za to pripremiti, sagledati, vidjeti na koji način to riješiti. Danas sam pitao 
susjeda da li je porezao vinograd, pa mi je rekao da u Laktecu petero ljudi radi vinograd. Kad 
sam ja došao prije 30 godina, svih 60 kućanstava je imalo vinograd. Šta je s tim zemljištima, 
tko će travu pojesti kad u selu krave nema? Ja sam za rješavanje problema ali ne znam da li će 
to dalje biti provedivo.  I ono što me najviše smeta, doći će do selekcije, ajmo uzeti onome tko 
može, onome tko ne može, njemu nećemo ništa.   Opet će doći do toga da će na kraju netko 
morati to rješavati.  
To je ista situacija kao i onaj tko je napravio 15.000 kuna duga na telefonu, na kraju nije platio 
ništa, a onaj tko je imao 300 kuna, taj je platio. To je, na žalost, Hrvatska i moje viđenje te 
stvari. 
Ponavljam, podržati ću Odluku ali mislim da nije baš tako jednostavno, radi ljudi, sela stare, 
ljudi odlaze.        
 
Željko Pecak: 
Činjenica je, govorim iz prakse, da mladi ljudi kad naslijede neku zemlju niti ne znaju da tu 
zemlju imaju, niti znaju gdje je.    
 
Eve Jendriš Škrljak:  
Šta je sa gradskim zemljištima koje grad ne održava? 
 
Darko Bistrički: 
Ista pravila vrijede za sve. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 Baš me zanima. 
I druga stvar, koliko puta godišnje možete naplatiti kaznu? Jeste to predvidjeli? Možete li svaki 
mjesec slati kaznu, jednom godišnje, pet puta godišnje? Neki kriteriji moraju postojati. 
 
Hrvoje Košćec:  
Imamo problem; pošaljete nekom opomenu da počisti svoje zapušteno zemljište, date mu 
primjereni rok do 30 dana i u pravilu se oni ogluše na taj rok, onda mi to prijavimo 
poljoprivrednoj inspekciji i onda to završi u bespućima hrvatske birokracije. Sada nam je Zakon 
omogućio da imamo pravo naplaćivati kaznu s time da uz kaznu i dalje ostaje rok za čišćenje. 
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Ukoliko ne očisti ide opet kazna, nema ograničenja. Cilj je natjerati vlasnika da očisti. Nismo 
išli metodom da češljamo cijelo područje, idemo uglavnom u naseljenom području, gdje se 
pojavljuju štakori, zmije i ostalo što ugrožava stanovništvo.   
Znam da sa ovom mjerom nećemo riješiti sve probleme, cilj nam je da se pomaknemo u nekom 
pozitivnom smjeru i postignemo pozitivan rezultat.  
 
Pod ovom točkom više nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ prijedlog Odluke glasali su:  
Berulec Stjepan, Ćurko Filip, Bistrički Darko, Bistrički Marija, Fučkan Zoran, Kralj Marija, Lazarin 

Franjo, Markiš Zdravko, Potočki Krešimir, Pecak Željko, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, 

Vukelić Dražen,  

„Protiv“ prijedloga Odluke glasala je Jendriš Škrljak Eva. 
 
 
 Uz 13 glasova „za“ i 1 „“protiv“ Gradsko vijeće je donijelo   
 
 

Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o agrotehničkim mjerama i mjerama za 
uređivanje i  održavanje poljoprivrednih rudina 

 
KLASA: 320-01/20-01/05 
UR.BROJ: 238/30-01/01-20-4 

 
 

Tekst Odluke nalazi se u prilogu ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
Točka 12.  

Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Zelinske komunalije d.o.o. 
za    zaduživanje radi nabave kamiona za sakupljanje otpada 

 
Obrazloženje prijedloga podnijela je  Anita Findri Ratkajec.  
 
Odbor za financije i proračun raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  
 
 

ZAKLJUČAK 
o davanju suglasnosti trgovačkom društvu  

Zelinske komunalije d.o.o. za zaduživanje radi nabave kamiona za sakupljanje otpada 
 

Članak 1. 
Daje se suglasnost trgovačkom društvu Zelinske komunalije d.o.o. za zaduživanje radi nabave 

kamiona za sakupljanje otpada opremljenog sa sustavom za očitavanje kanti za otpad putem 
identifikacijskog čipa.  
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Kamion za sakupljanje otpada iz stavka 1. ovog članka nabavit će se putem financijskog 
leasinga na rok od 84 mjeseca, uz učešće od 20 %. 
 

Članak 2. 
Trgovačko društvo Zelinske komunalije d.o.o. obvezno je, kao sektorski naručitelj, nabavu 

kamiona za sakupljanje otpada iz članka 1. ovog Zaključka, provesti u skladu sa Zakonom o javnoj 
nabavi („Narodne novine“, br. 120/16). 

Procijenjena vrijednost za nabavu kamiona za sakupljanje otpada iz članka 1. ovog Zaključka 
putem financijskog leasinga iznosi 1.700.000,00 kn. 
 

Članak 3. 
Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama”, 

službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

 
KLASA: 403-02/20-01/02 
UR.BROJ: 238/30-01/01-20-5 

 
 

 
Točka 13. 

 Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika za razdoblje od 01. 
07.2019. do 31.12.2019. 

 
Izvješće je obrazložio gradonačelnik Hrvoje Košćec. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Filip Ćurko: 
Dobre projekte treba uvijek pohvaliti, ali mi nećemo moći podržati ovo Izvješće iz razloga što 
je za navedeno razdoblje ostvaren gubitak od 4,2 mil. kuna. To je gubitak za cijelu 2019. 
godinu, iako je ovo izvješće za zadnjih 6 mjeseci smatramo da se uz ovo ogromno povećanje 
poreznih prihoda to nije smjelo dogoditi bez obzira što je 700.000 kuna u ZNS-ovima, ali opet 
je to preveliki gubitak u odnosu na proračun koji ste imali na raspolaganju u tom razdoblju. 
Smatram da se u 2020. godini taj gubitak mora  podmiriti, jer je izvorni proračun danas stvarno 
zavidno veći nego prije. 
 
Hrvoje Košćec:  
Manjak prihoda u 2019. godini je 3.153.000 kuna, dio je prenesen iz 2018. godine. Ja bih na to 
gledao na drugi način, to  je samo pokazatelj da se jako puno radilo, puno je projekata 
odrađeno, srećom smo za dosta planiranih projekata dobili sufinanciranje, bilo bi ga suludo 
odbiti  pa čak i po cijenu proračunskog minusa; primjerice WI-FI, parketi u dvorani … 
Izvući maksimum iz EU fondova uz određeni proračunski minus smatram da je vrlo prihvatljivo, 
praktički je taj ukupni minus na razini mjesečnog proračunskog  prihoda. 
 
Pod ovom točkom više nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ prijedlog Zaključka glasali su:      
Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Kralj Marija, Potočki Krešimir,  Ratkajec Berislav, Sever Vladimir 
i Vukelić Dražen 
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„Uzdržani“ su bili: 
Berulec Stjepan, Bistrički Marija, Ćurko Filip, Jendriš Škrljak Eva, Lazarin Franjo, Pecak Željko 

 
„Protiv“ je glasao Markiš Zdravko. 
 
 
Uz 7 glasova „za“, 6 „uzdržanih“ i 1 „protiv“ Gradsko vijeće nije usvojilo prijedlog Zaključka. 
    

 
Točka 14. 

a) Donošenje Zaključka o izboru potpredsjednika Gradskog vijeća 
b) Donošenje Zaključka  izboru potpredsjednika Gradskog vijeća 
 
Obrazloženje prijedloga podnio je Dragutin Mahnet. 
Otvorena je rasprava. 
 
Franjo Lazarin: 
Koji od ova dva kandidata je iz oporbene kvote?  
 
Hrvoje Košćec: 
Filip Ćurko. 
 
Prijedlozi su dati na glasovanje. 
 
„ Za“ prijedlog a) glasali su: 
Berulec Stjepan, Bistrički Darko, Bistrički Marija, Fučkan Zoran, Jendriš Škrljak Eva, Kralj Marija, 

Lazarin Franjo, Markiš Zdravko, Potočki Krešimir,  Pecak Željko, Ratkajec Berislav, Sever 

Vladimir, Vukelić Dražen 

„Uzdržan“ je bio Ćurko Filip. 
 
Uz 13 glasova „za“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće donijelo je  
 

Z A K L J U Č A K 
o izboru potpredsjednika  

Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 
                                

I. 
 

Utvrđuje se da je Miroslav Gjurašin stavio mandat u Gradskom vijeću u mirovanje iz osobnih 
razloga s danom 30.04.2019. godine, slijedom čega su prestala i njegova prava i dužnosti kao 
potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline. 
 

II. 
 

Za potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline bira se Filip Ćurko. 
 

III. 
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 Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama“, 
službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline.  
 
KLASA: 013-03/20-01/05 
UR.BROJ: 238/30-01/01-20-2 

 
 
Prijedlog b) stavljen je na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
 
 

Z A K L J U Č A K 
o izboru potpredsjednika  

Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 
                                

I. 
 

Utvrđuje se da Vesni Bičak-Dananić mandat u Gradskom vijeću miruje s danom 01.01.2020. 
godine, slijedom čega su prestala i njezina prava i dužnosti kao potpredsjednice Gradskog vijeća 
Grada Sv. Ivana Zeline. 
 

II. 
 

Za potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline bira se Vlado Žigrović. 
 

III. 
 

 Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama“, 
službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline.  

 
KLASA: 013-03/20-01/04 
UR.BROJ: 238/30-01/01-20-2 

 
 
Sjednica je završila s radom u 20,35 sati. 
 
 

ZAPISNIČAR: 
 
 

Sabrina Mužar - Hrnčić 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
GRADA SVETOG IVANA ZELINE: 

 
Darko Bistrički, struc.spec.ing.građ. 

 
   
 

 

 

 

 


